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Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 26 oktober 2023 

 
 
Aanwezig:  
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester) 
Fractievoorzitters J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert),  

T. van Gemert (VVD), P. Mols (CDA), P. van der Vegt (D66), L. Heuvelmans 
(PvdA), H. van de Loo (fractie Van de Loo) 

Griffie M. Wolfs-Corten en P. Otten 
Secretaris A. Vrijenhoek 

 
Afwezig: 
Fractievoorzitter T. Karg (GroenLinks) 

 
1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
 
Naar aanleiding van de behandeling van het voorstel over de kwartiermaker citymarketing in 
de raadsvergadering merkt mw. Kleinmoedig op het verwijt van mw. Beenders aan het adres 
van wethouder Winters dat zij de raad niet tijdig heeft geïnformeerd onterecht en 
disproportioneel te vinden. Mw. Beenders antwoordt dit niet persoonlijk naar de wethouder te 
hebben bedoeld, maar het geen goede gang van zaken te vinden dat enkel het presidium 
werd geïnformeerd en niet de raad.    
 
Weert Lokaal heeft behoefte aan uitgebreidere informatie over de structuur van de 
gemeentelijke organisatie. Enkele andere fracties geven aan die behoefte ook te hebben. 
Afgesproken wordt dat de gemeentesecretaris een uitgebreid organogram met daarin 
opgenomen welke taken er onder de negen afdelingen vallen.  

 
2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium 28 september 2023. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus. 

De gang van zaken rondom de herstemming over de motie Kanaalzone 2 was procedureel-
juridisch correct, maar wel verwarrend voor degenen die dit agendapunt volgden.   

 
4. Het informeren van de raad over de personeelsformatie. 

De raadsinformatiebrief wordt besproken. De CDA-fractie laat nog weten welke informatie de 
fractie precies wil. De RIB wordt daarbij betrokken, evenals het aantal openstaande 
vacatures.  

 
5. Presentatie burgemeester over de bevindingen van de landelijke projectgroep lokale 

rekenkamers in relatie tot de wetswijziging. 
De raad zal eerst bepalen hoe de nieuwe Rekenkamer wordt ingericht alvorens het nieuwe lid 
te selecteren. Het presidium acht het wenselijk dat de raad daarvoor gebruik maakt van de 
advisering door de landelijke projectgroep lokale rekenkamers. Op basis daarvan wordt het 
profiel voor het nieuwe lid bepaald. In januari zal het jaarlijkse gesprek met de rekenkamer 
(mw. Hendrickx) worden gepland.  
 

6. Vaststellen vergaderschema eerste helft 2024. 
Het college en de ambtelijke organisatie stellen voor om de reguliere raadsvergadering van 3 
juli en de raadsvergadering van 27 juni over de Kadernota en de Jaarrekening om te draaien. 
De vergaderingen van de raadscommissies worden dan ook daaraan aangepast. De redenen 
zijn dat op 25 en 26 juni het VNG-congres plaatsvindt, dat wordt bezocht door het college. 
Daarnaast heeft de ambtelijke organisatie behoefte aan een langere voorbereidingstijd voor 
de Kadernota en de Jaarstukken. Het presidium stemt in met het vergaderschema voor de 
eerste helft van 2024 met inachtname van bovenstaande.  
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7. Eerste bespreking actualisatie Reglement van Orde raad en Verordening 

raadscommissies. 
Mw. Beenders stelt voor om de resultaten van de gesprekken van de burgemeester met de 
individuele raadsleden te betrekken bij het RvO en de verordening. De burgemeester geeft 
aan dat deze gesprekken vertrouwelijk waren. Bovendien zijn er ook geen aandachtspunten 
voor het RvO of de verordening uit naar voren gekomen.  
 
Het presidium kiest er niet voor om de tweede bespreking van de concepten met de hele raad 
te bespreken. Het initiatiefvoorstel wordt opnieuw geagendeerd voor het presidium van 23 
november a.s. en gaat dan de reguliere route van raadscommissie en raad van december in. 
 
Enkele vragen, c.q. opmerkingen over de concepten die de griffie meeneemt bij de verdere 
uitwerking: 

 Wordt de commissie onderzoek geloofsbrieven ingesteld door de raad of door de 
raadsvoorzitter? 

 De stukken worden digitaal dan wel in de leeszaal beschikbaar gesteld: “dan wel” 
vervangen door “of”.  

 Er wordt gesproken over de bedoeling van art. 17 RvO waarin is bepaald dat het 
presidium of de raadsvoorzitter een voorstel over de spreektijden van de leden 
kunnen doen. 

 Moties vreemd aan de orde van de dag zouden ook nog tijdens de raadsvergadering 
moeten kunnen worden ingediend (art. 35 RvO). De gang van zaken rond de moties 
bij agendapunt 12 van de raadsvergadering van 25 oktober jl. wordt hierbij 
betrokken.  

 
8. Bespreken nieuwe opzet sprekersplein. 

Het presidium stemt in met de opzet. Het sprekersplein zal op deze manier driemaal worden 
georganiseerd. De fracties zullen de oproep breed uitzetten. Na het derde sprekersplein wordt 
bekeken of het naar tevredenheid is verlopen. 
 

9. Kandidaten voor de functie van plaatsvervangend voorzitter commissie S&I-M&B? 
Het presidium spreekt grote waardering uit voor dhr. Wip voor de manier waarop hij het 
voorzitterschap van de gecombineerde commissievergadering over de begroting heeft 
uitgevoerd. De fractie DUS Weert bespreekt nog of hij de vaste plaatsvervangend 
commissievoorzitter wordt.  

 
10. Rondvraag en sluiting (hierbij ook bepalen welke informatie niet openbaar is).  

 Dhr. Mols vraagt of de stoelen in de raadzaal vervangen kunnen worden. De 
burgemeester geeft aan hiernaar gekeken wordt. 

 Desgevraagd geeft de griffier aan dat de vervanging van de microfoons in de raadzaal 
in procedure is.  

 Mw. Beenders verzoekt om de randen van de tafel in de raadzaal opnieuw te laten 
plakken omdat kleding hierdoor beschadigd raakt.  

 Dhr. Mols vraagt of papieren begrotingen per post naar huis kunnen worden gestuurd. 
De griffier geeft aan dat er geen contract met Businesspost meer is. De andere 
fracties geven aan dat het een kleine moeite is om de boekwerken in de leeszaal op te 
halen.  

 De griffier vraagt of de opzet voor de overlegavond raad-griffie op 30 oktober a.s. 
over de concept-moties en -amendementen akkoord is. Het presidium geeft aan dat 
dit het geval is. Wel wordt verzocht om de opzet nogmaals beschikbaar te stellen.  

 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


